

English/Spanish (Inglés/Castellano)

Please circulate

Send your Greetings...thanks

Join us on Saturday October 16 at 7pm

Brunswick Town Hall located at 233 Sydney Road, Brunswick

**Invitation to the 30th anniversary Commemoration of Miguel Enríquez
30 years on from his heroic fall in combat**

Dear Friends and Comrades,

On October 5 1974 Miguel Enríquez was killed in combat by the military dictatorship on Santa Fe street in a poor suburb of Santiago. Miguel Enríquez was the General Secretary of the Movement of the Revolutionary Left (MIR) in Chile. Along with some of his other comrades such as, Bautista Van Schouwen, Lumi Videla and many others, started a strong popular resistance on the day of the coup that eventually led to all of their deaths.

The MIR was mainly targeted by the military dictatorship from the initial days after the coup and the organization suffered brutal persecution both in the countryside and in the city. Despite this persecution it was the MIR, under the direction of Miguel Enríquez that called on all chileans to organize and resist the brutal dictatorship.

Today, 30 years after the combat that took place on Santa Fe street, Miguel Enríquez and all of the combatants who gave their lives in struggle continue to inspire us and remain alive in our hearts and in the thoughts and actions of many young Chileans who struggle against a savage form of capitalism that dominates all facets of Chilean life.

Today it is other men and women who carry on those struggles, perhaps under different organizations with different names but they are the ones who have not sold out or given into the almighty dollar. People who struggle for the rights of the poor and the workers and continue to create popular power.

30 years after the fall in combat of Miguel Enríquez and of so many other comrades, our best homage is to continue the struggle and turn his dreams into reality, "... in this struggle we may lose our lives, but we will continue until the final victory."

We invite you and your organization to participate in this commemoration event, to celebrate the life and example of Miguel Enríquez and of other combatants through music, poetry, dance and our collective memory.

Join us on Saturday October 16 at 7pm

Brunswick Town Hall located at 233 Sydney Road, Brunswick

We look forward to your presence, in Solidarity,

Miguel Enríquez 30 Years Collective

Melbourne – Australia

For more info: 0401 558 373, 0407 331 436

Email: miguel_enriquez30years@yahoo.com.au

Español

Por favor distribuya...

Envie sus saludos....gracias

Invitación acto conmemorativo Miguel Enríquez 30 años

A 30 Años de ese combate en la calle Santa Fe

A 30 Años de esa heroica caída en combate

Queridos Amigos, Amigas, Compañeras y Compañeras:

El 5 de Octubre de 1974, cae en combate contra los chacales y esbirros de la dictadura militar, Miguel Enríquez, secretario general del Movimiento de Izquierda Revolucionaria de Chile (MIR), en la calle Santa Fe en un barrio popular de Santiago de Chile. Miguel Enríquez, Bautista van Showen, Lumi Videla y tantos otros y otras del Movimiento de Izquierda Revolucionaria, el mismo día del golpe militar impulsaban la resistencia popular y combatían a las huestes de la muerte.

Será el MIR el principal blanco de la casería bestial de la dictadura los primeros momentos de iniciada la represión a los pobres del campo y la ciudad el 11 de Septiembre de 1973, sin embargo será el MIR bajo la conducción de su comisión política dirigida por Miguel Enríquez, quién llamará y organizará la resistencia, intentando mantener la moral combativa de los pobres y marginados en el Chile sometido por los militares, los sectores dominantes y la CIA.

Hoy a 30 años de ese combate en la calle Santa Fe, Miguel Enríquez y todos los combatientes que en forma generosa entregaron su vida y ejemplo por los muchos y muchas continúan vivos en el corazón, pensamiento y práctica de los muchos y muchas que hoy día enfrentan al capitalismo salvaje arropado de neoliberal que domina en Chile.

Ahora los otros hombres y mujeres continuadores de esos ejemplos y pensamientos, en otras instancias y organizaciones, son los que no han capitulado y no se han vendido al mejor postor ni del peso ni del dólar, quizás con otras siglas y consignas, pero junto a los pobres y

marginados, los trabajadores, pobladores, los pueblos originarios se organizan en la lucha, en la resistencia, construyendo poder popular.

A 30 Años de la caída en combate de Miguel Enríquez y de tantos compañeros y compañeras nuestro mejor homenaje será continuar su lucha y hacer realidad sus sueños, “...en esta lucha se nos puede ir la vida, pero la continuaremos hasta la victoria final”.

A 30 años de este ejemplo Invitamos a vuestra organización a participar directamente con su presencia y saludo, para así conmemorar junto a nosotros(as) la vida, el ejemplo de Miguel Enríquez y la de tantos combatientes por la libertad a través de la música, la poesía, la danza y de nuestra memoria histórica el día Sábado 16 de Octubre a partir de las 7 PM. en el Brunswick Town Hall, ubicado en el 233 de la Sydney Road en Brunswick.

Los esperamos,

Miguel Vivía en una casa

Con vista a la esperanza

Ahora, cuando se ha marchado

Nosotros debemos habitarla...

**Colectivo Miguel Enríquez 30 Años: ¡Adelante con todas las fuerzas de la Historia! –
Melbourne, Australia**

¡Hasta la Victoria Final!

Teléfonos: 0401 558 373, 0407 331 436, 0404 165 331,

e-mail: miguel_enriquez30years@yahoo.com.au

